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Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Απαράδεκτη πρακτική κατά την προμήθεια ιατρικών μασκών στο
Νοσοκομείο Ξάνθης»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από εργαζομένους βιομηχανίας που εδρεύει στη Ξάνθη,
αίσθηση έχει προκαλέσει τόσο στους ιδίους όσο και στην ευρύτερη περιοχή της
ακριτικής πόλης το γεγονός ότι στο Νοσοκομείο Ξάνθης χρησιμοποιούν ιατρικές μάσκες
κατασκευασμένες στην Τουρκία. Θεωρούν οι ως άνω απαράδεκτη την πρακτική του
αρμόδιου Υπουργείου να αγνοεί επιδεικτικά την ελληνική παραγωγή στην περιοχή τους,
που παρεμπιπτόντως αποτελεί χορηγό της κλινικής «ΜΕΘ» του ως άνω νοσοκομείου,
άσχετα αν αυτή παραμένει κλειστή. Όπως μας μετέφεραν οι ως άνω, νιώθουν ντροπή
από την αποκάλυψη ότι ακόμα και στο Ελληνικό Κοινοβούλιο διενεμήθησαν ανάλογες
ιατρικές μάσκες, ενώ θεωρούν οι ως άνω εργαζόμενοι ότι οι εξηγήσεις που δόθηκαν
πως επρόκειτο για μειοδοτικό διαγωνισμό του ιατρείου της Βουλής κατά τον οποίο
επιλέχθηκε η πιο συμφέρουσα προσφορά αποτελεί «πισώπλατη μαχαιριά» στην
προσπάθεια που κάνει για να επιβιώσει μια ελληνική εταιρία,  όπως αυτή που
εργάζονται, σε μια εθνικά δύσκολη περιοχή της πατρίδας μας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να ενεργήσετε καταλλήλως, ώστε να παράσχετε τα σχετικά στοιχεία του
διαγωνισμού προμήθειας του Νοσοκομείου Ξάνθης με ιατρικές μάσκες που
κατασκευάζονται στην Τουρκία;

2. Προτίθεσθε να ενεργήσετε καταλλήλως, ώστε να παράσχετε τα σχετικά στοιχεία του
διαγωνισμού προμήθειας του Ελληνικού Κοινοβουλίου με ιατρικές μάσκες που
κατασκευάζονται στην Τουρκία;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2963

Ημερομ. Κατάθεσης:

7/2/2022




